
 BRM.0012.4.4.2015          
 

 

 

Protokół nr 5/2015 
 

posiedzenia Komisji  Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 21 kwietnia 2015 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Członkowie Komisji i osoby zaproszone – obecni na posiedzeniu  

wg załączonych list obecności, które stanowią  załączniki nr 1 do protokołu. 

 

Przebieg obrad: 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji, pan Tomasz 

Marcinkowski, który na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu 

uczestniczy wymagane przepisami kworum, w związku z czym obrady są 

prawomocne. 

 

Proponuję, aby w przesłanym wraz z materiałami na komisję porządku obrad 

zamienić kolejność omawiania tematów.  
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Analiza ściągalności podatków i opłat lokalnych za 2014 r. 

2. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

3. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2014 r. 

4. Sprawy bieżące. 

 

Zaproponowaną zmianę w  porządku obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do 

jego realizacji (za - 4). 
 

Ad. 1  Analiza ściągalności podatków i opłat lokalnych za 2014 r. 

 

Alicja Zimmer – Kierownik Referatu Dochodów Budżetowych: 

Przedstawiła szczegółowo materiał na temat: „Analiza ściągalności podatków  

i opłat lokalnych za 2014 r.”, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego materiału? Nie widzę. 

Przechodzimy do głosowania. 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem materiału na temat: „Analiza 

ściągalności podatków i opłat lokalnych za 2014 r.”? 
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony materiał. 

 

Ad. 2 Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Proszę p. Bogusławę Mikołajczak o przedstawienie projektu uchwały. 

 

1. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego 

parkowania w Inowrocławiu oraz wysokości stawek opłat za parkowanie 

pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego 

parkowania i sposobu ich pobierania.  

 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik WDiT: 

Przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, który stanowi załącznik  

nr 3 do protokołu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Nie widzę. Przechodzimy do głosowania. 

 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 

 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Proszę p. Grzegorza Gąsiorka o przedstawienie projektu uchwały. 

 

2. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Oceny Zasobów Pomocy 

Społecznej Miasta Inowrocławia”. 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem, który 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Od kiedy jest obowiązek podejmowania tego rodzaju uchwały przez rady? 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Od 3 lat. 
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Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Nie widzę. Przechodzimy do głosowania. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Proszę p. Grażynę Filipiak o przedstawienie projektu uchwały. 
 

3. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Inowrocławia na rok 2015 r. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały wraz z załącznikami i uzasadnieniem, który 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

 

Jan Koziorowski: 

Str. 17 pkt II – wydatków, zmniejszenie o, pkt 2 ppkt b – pokrycie bieżących 

wydatków na usługi prawnicze + 100 000 zł.  

Proszę poszerzyć tę informację. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Są to wydatki związane z opiniami i doradztwem w zakresie podatku VAT.  

 

Jan Koziorowski: 

Czy to było jednorazowe zlecenie? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Umowa została zawarta w 2012 r. Sami sobie radzimy z wieloma sprawami, ale 

odzyskiwanie podatku VAT  jest trudnym tematem i tym zajmują się osoby, 

które wykwalifikowane są w tym kierunku. 
 

Jan Koziorowski: 

Czy z Urzędu Miasta nie może, prawnik w tym kierunku się wyspecjalizować? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

W urzędach bardzo trudno jest spotkać prawnika wyspecjalizowanego w tym 

kierunku. Są specjalne kancelarie prawne, które zajmują się tylko i wyłącznie 

sprawami związanymi z podatkiem VAT. 
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Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są inne pytania? 

Nie widzę. Przechodzimy do głosowania. 

 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 

 

głosowanie: za – 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 3  Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2014 r. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta : 

przedstawiła w sposób szczegółowy: 

1)  sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2014 rok,  

2) sprawozdanie z wykonania planu finansowego za 2014 r. Kujawskiego 

Centrum Kultury,  

3) sprawozdanie z wykonania planu finansowego za 2014 r. Biblioteki 

Miejskiej im. Jana Kasprowicza,  

4) informację o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia,  

5) uchwałę Nr 6/S/2015 Składu Orzekającego Nr 3 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej z dnia 2 kwietnia 2015 r. w sprawie wyrażenia opinii  

o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Inowrocławia sprawozdaniu  

z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2014 rok wraz z informacją 

o stanie mienia. 

(Sprawozdanie wraz z ww. dokumentami stanowi załącznik do protokółu sesji 

Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 28 maja 2015 r.).  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego materiału? 
 

Jarosław Kopeć: 

W informacji o stanie mienia komunalnego na str. 6 pkt 6 – dochody z mienia 

komunalnego, jest zapis, że w 2013 r. wyniosły 25 411 430,45 zł. W tabeli 

poniżej jest zapisane, że w 2013 r. wykonanie ogółem wyniosło 24 063 507,02 

zł. Czy tu nie wkradł się błąd? 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta : 

Zostanie to zmienione w treści.  
 

Jan Koziorowski: 

Str. 8 pkt 2 – dochody z mienia. Kto prowadzi windykację? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta : 

Jest to zadanie powierzone PGKiM. 
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Jan Koziorowski: 

Czyli windykacji dokonują pracownicy PGKiM? 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta : 

Tak. 
 

Jan Koziorowski: 

Jak wygląda windykacja za 2014 r. w porównaniu do lat ubiegłych? 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta : 

Jest widoczny spadek. Coraz więcej jest osób, które nie płacą. Spółka robi 

wszystko co jest dozwolone, żeby ściągnąć zaległości.  
 

Jan Koziorowski: 

Czy to wynika z biedy, czy ze skuteczności windykacji? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta : 

Jest zawsze część osób, które mogą a nie płacą. Istnieje możliwość 

odpracowania długu, ale nie wszyscy chcą pracować i jest to znikoma wartość 

do tak dużego zadłużenia. Nie tylko Inowrocław boryka się z tym problemem,  

w całej Polsce ten problem występuje. 

 

Jan Koziorowski: 

Czy windykacje związane z alimentami też wzrastają? 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Jeśli chodzi o windykacje związane z alimentami, to one zawsze będą wzrastały.  
 

Jan Koziorowski: 

Str. 11 pkt 3 ppkt 8 - restrukturyzacja długu. Proszę powiedzieć coś więcej na 

ten temat. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta : 

Restrukturyzacja długu mogła być również wtedy, kiedy była nadwyżka. 

Jedynym celem na jaki możemy zaciągać pożyczkę jest spłata kredytu. To 

dokładnie precyzuje uofp.  
 

Jan Koziorowski: 

Str. 15 tabela 4 Lp. 4 – środki UE. Z czego wynika różnica pomiędzy planem po 

zmianach a wykonaniem? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta : 

2014 r. był ostatnim rokiem objętym programowanie. Urząd Marszałkowski 

teraz dokonuje ocen projektów. Przykładem tego jest projekt „Uzdrowisko”. 

Czekamy na te środki i myślę, że reszta pieniędzy wpłynie do końca roku.  
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Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Za 3 tygodnie jest kontrola projektu Uzdrowisko III etap i po tej ocenie zostaną 

wypłacone środki przez Urząd Marszałkowski. Każdy projekt jest kończony 

kontrolą i protokołem z kontroli, na tej podstawie wypłacane są środki. 

Czekamy na zwrot środków w kwocie ok. 3 mln zł. Do tej pory zawsze 

otrzymywaliśmy środki, nie było przypadku, żeby pieniądze nie wpłynęły po 

kontroli do budżetu Miasta. 

 

Jan Koziorowski: 

Str. 11 pkt 6 Szkoła Podstawowa nr 2 wkradł się błąd w wyrazie 

„odpowietrzniki”. 

 

Patryk Kaźmierczak: 

Str. 18 tabela nr 5 - wpływy z opłaty targowej w 2014 r. Wykonanie jest niższe 

w porównaniu z latami ubiegłymi. Czy ta różnica jest spowodowana tym, że 

opłata się zmniejszyła? 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta : 

Stawka jest ta sama, ale osób handlujących jest mniej.  

 

Jan Koziorowski: 

Tu są kwoty pobrane z wszystkich targowisk? 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta : 

Tak, z wszystkich targowisk i punktów, za które opłata musi być pobrana.  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są jeszcze inne pytania? 

Nie widzę. W związku z powyższym przechodzimy do przegłosowania 

omówionych przez p. Skarbnik dokumentów. 

 

 Kto z państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem sprawozdania  

z wykonania  budżetu Miasta Inowrocławia za 2014 r.? 

 

głosowanie:   za głosowało –  3, przeciw – 1, wstrzym. się – 0 
 

 Kto z państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem rocznego 

sprawozdanie z wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury 

za 2014 r.? 

 

głosowanie:   za głosowało –  3, przeciw – 1, wstrzym. się – 0 
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Kto z państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem rocznego 

sprawozdanie  z wykonania   planu  finansowego  Biblioteki Miejskiej im. Jana 

Kasprowicz w Inowrocławiu za  2014 r.? 

 

głosowanie:  za głosowało – 4, przeciw - 0, wstrzym. się - 0 
 

 

Kto z państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem  informacji o stanie 

mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za rok 2014.? 

 

głosowanie:  za głosowało – 3, przeciw - 1, wstrzym. się - 0 
 

Opinia Komisji  w nt. sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia 

za 2014 r. stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Ad. 4 Sprawy bieżące. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są sprawy bieżące? Nie widzę.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji.  

 
Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

Tomasz Marcinkowski 

 
Protokółowała 

 

Justyna Gaczkowska 


